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I N T R O
From one metropolis to another.

Always and everywhere, the flâneur reaches for something beyond the 
divide, beyond the fleeting pleasure of the circumstance. His tribe is 
cosmopolitan. Harmonious or rough, relaxed or dynamic, his territory 
is planetary, his borders are fluid.

Imposing his modernity, he belongs to the urban choreography.
The flâneur, in almost complete silence, performs an exhilarating 
nomadic dance within the public space and the different architectures.

Gentleman of the asphalt or concrete skater, he melts into the 
metropolitan blend, hemispheres combined, always a master of his own 
individuality.
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D’une métropole à l’autre.

Toujours et partout, le flâneur dépasse les clivages ; il vise plus que le 
plaisir fugitif de la circonstance. Sa tribu est cosmopolite.
Harmonieux ou street, décontracté ou dynamique, son village est 
planétaire, ses frontières sont fluides.

Imposant sa modernité, il appartient à la chorégraphie urbaine.
Le flâneur, dans un quasi silence, pratique un nomadisme jubilatoire qui 
intègre l’espace public et les différentes architectures.

Gentleman de l’asphalte ou rider du bitume, il se fond dans l’amalgame 
métropolitain, tous hémisphères confondus, toujours maître de son 
individualité.
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Have the city at your feet

Created by four sneakerheads, wheel sports lovers and soft mobility 
enthusiasts, Flaneurz offers elegant and non-polluting urban travel 
possibilities. It took three years of R&D to create and launch the first 
product: detachable skates. 

Flaneurz releases four seasonal collections per year, as well as limited 
edition models, and partners up with prestigious brands (Veja, Reebok, 
Puma, Dr. Martens, Fila…) and luxury brands.
The products are designed, developed and made in France. Thousands 
of flâneurs are already rolling in more than 40 countries. And the best 
is yet to come !

Mettez la ville à vos pieds

Créée par quatre passionnés de sneakers, sports de glisse et mobilité 
douce, Flaneurz propose des solutions de déplacement élégantes et 
non-polluantes. Après 3 ans de recherche et développement, le premier 
produit est lancé en 2015 : le roller détachable.

Flaneurz lance quatre collections par an au rythme des saisons en plus 
de capsules et collaborations avec des marques prestigieuses (Veja, 
Reebok, Puma, Dr. Martens, Fila…) et des maisons de luxe.
Conçus, fabriqués et assemblés en France, les produits Flaneurz ont 
déjà été adoptés dans plus de 40 pays. L’évangélisation de la marque 
n’en est qu’à son début.

/

https://www.instagram.com/amaury_cibot/
https://www.instagram.com/st.photoparis/
https://www.instagram.com/the__finch/
https://www.instagram.com/mariacheikh_mua/
https://www.instagram.com/solenn.pilar/
https://www.instagram.com/jonathan.pilar/?hl=fr
https://www.instagram.com/the__finch/
https://www.instagram.com/jonlarrucea/

